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اقتصاد کیش -    با شروع فصل گرما و استفاده بیشتر بانوان جزیره زیبای کیش از 
دریا و پلاژ ، به تازگی شــاهد نوســازی پلاژ آقایان بودیم که با سر و صدای زیاد و 
تبلیغات فراوان شروع به کار کرده ولی جای تاسف دارد که چرا فقط پلاژ آقایان ؟ !

چرا سالهاست پلاژ خانمها با وضعیتی که اصلا در شأن بانوان جزیره زیبای کیش 
نیست این چنین رها شده ؟ 

آن  از وضعیت دوش ها که با فشــار آب ضعیف که یکی در میان خراب هســتند 
ویا اصلا ســر دوش ندارند و آن هم فقط در یک طرف پلاژ تعبیه شــده ، با توجه 
به مساحت زیادی که در فضای پلاژ در اختیار هست و پتانسیل کافی برای تعبیه 
چندین دوش دیگر در حد فاصل بین دوش ها در دو یا سه سمت دیگر از فضای 

پلاژ وجود دارد تا از ازدحام و معطلی  برای گرفتن دوش جلوگیری شود .
تعداد پارکینگ داخل محوطه که سایبان دارد به تعداد انگشت شمار است و بالاجبار 

باید خودرو را خارج از محوطه پارک کنیم . 
برای دریافت بلیط ورودی هم که باید زمان زیادی  بصورت سرپا با وجود شدت 
گرما بدون سایبان  در صف بمانیم تا از یک کانکس که برای این کار در نظر گرفته 
شده  بلیط تهیه کنیم و دوباره مسافت زیادی را پیاده طی کنیم تا به ورودی اصلی 
برسیم تا وارد دالانی بشویم که به سختی دو نفر از کنار هم میتوانند رد بشوند تا از 
XRAY  رد شــویم،  و تازه وارد فضایی بشــویم که نه از تخت مخصوص آفتاب 
گرفتن خبری هســت و نه از صندلی مناســب و نه چتر و سایبانی  برای نشستن !، 
فقط تعدادی آلاچیق با صندلی های نامناســب با فاصله زیاد از دریا گذاشــته شده 
است که اصلا قابل استفاده نیست و یک سری غرفه های مخروبه و بلاتکلیف که 

بهره برداری نشده و رها شده اند . 
یکــی از تفریحات دریایی ویژه بانوان  جزیره همین پلاژ اســت که روزانه تعداد 
زیادی مراجعه کننده دارد ولی دریغ از امکانات مناسب  و در خور توجه برای بانوان 
کیشــوند و گردشگران عزیز ، ولی در پلاژ آقایان از جکوزی گرفته تا کافی شاپ 
و دی جی ووالیبال ســاحلی و زمین تنیس وورزشهای آبی وغیره  .... همه در حد 
خوب واستاندارد وجود دارد ولی بانوان جزیره از ابتدایی ترین امکانات تفریحی 
در پلاژبانوان  باید محروم باشند ، این برازنده جزیره ای که  نام قطب گردشگری 

کشور را یدک میکشد نیست .هست؟!

نقد روز...

وضعیت نابسامان پلاژ بانوان جزیره  

    اقتصاد کیش -    بحث ها در مورد جایگاه قانونی 
شورای شهر در مناطق آزاد و در جزیره کیش قدمتی 
دیرینه دارد و علی رغم برگزاری انتخابات شوراهای 
اسلامی شهر و روستا در کیش همراه با سراسر کشور 
مدت های مدیدی است که آن چنان که باید و شاید 
خبری از فعالیت شــورای شهر دیده نمی شود. در 
آستانه نهم اردیبهشت ماه؛ روز ملی شوراها امید است 
با تغییرات مدیریتی که صورت گرفته و امید به بهبودی 
شرایط بسیار بیشتر از پیش حاصل شده است در دوره 
بعدی شــاهد شکل گیری شورای متفاوت تری در 
جزیــره کیش که همواره می تواند به عنوان بازوی 
کمکی سازمان  منطقه آزاد کیش پل ارتباطی موثری 
میان مردم و مسئولان در جهت حل مشکلات باشد، 

باشیم. 
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش؛ در تقویم رســمی 
کشور از روز نهم اردیبهشت ماه به عنوان روز شوراها 
یاد شده است. در نظام سیاسی ما اصل ارزشمند شورا 
مورد توجه جدی قرار دارد و قانون اساسی هنگامی که 
در بیان اصول کلی حاکم بر نظام جمهوری اسلامی در 
اصل ششــم شــیوه اداره امور کشور را بر آراء عمومی 
مبتنــی کرد و روش آن را، انتخابات قرارداد، به موازات 
اشــاره به انتخاب رئیس جمهور و نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی، از انتخاب اعضای شوراهای اسلامی 
نیز به عنوان ابزاری برای تحقق حاکمیت مردم و تجلی 

اراده عمومی یاد کرده است. انتخابات اعضای شورای 
شهر که همواره عده زیادی خواستار کاندیداتوری در آن 
هستند و با انواع شعارهای تبلیغاتی سعی در جذب  مردم 
دارند؛ متاسفانه پس از انتخاب و پایان رای گیری  فعالیت 
خــاص و قابل توجهی ندارند و نهایتا به همراهی  در 
بازدید از پروژه ها بسنده شده است. اینکه بالاخره مردم 
از اعضای شورای شهر به عنوان نماینده خود در بخش 
حاکمیت، باید توقع پیگیری خواسته های برحقشان را 
داشته باشند یا خیر؟ هنوز در هاله ای از ابهام قرار دارد.

از آنجا که انتخابات آینده شــوراهای اسلامی که قرار 
بود در خرداد ماه ســال ۱۴۰۴ برگزار شــود، به تعویق 
افتاد و وزارت کشــور این انتخابات را به سال ۱۴۰۵ با 
تعویق ۱۰ ماهه برگزار خواهد کرد؛ امسال شاهد سال 
آخر فعالیت دوره ششم شورای شهر در جزیره کیش 
خواهیم بود. مرداد ماه ۱۴۰3 بود که اعضای جدید هیات 
رییســه شورای اسلامی شهر کیش طی یک انتخابات 
درون شورایی مشخص و »بدریه بحرینی« با اکثریت 
آراء به عنوان رییس؛ »حجت بزنی« به عنوان نایب رئیس 
و »محمد طاهری« به عنوان منشی و سخنگوی شورای 
اسلامی شهر کیش انتخاب شدند. احتمالا باید در دوره 
جدید هم منتظر حضور کاندیدای جدید و شعارهای 
تبلیغاتی جدید باشیم و حتما هم انتظار حضور مردم پای 

صندوق های رای می رود!
حال سوال اینجاست که خلاءهای قانونی که در شورای 
شــهر در مناطق آزاد و ویژه اقتصادی وجود دارد باید 
مردم را به این باور برســاند که نمایندگان منتخبشان 
عملا حقی در پیگیری امور ندارند و یا امید داشــته و 
از نمایندگانشان انتظار تغییر و پیگیری خواسته هایشان 
را داشته باشند! اقداماتی از سوی شورای شهر کیش در 
دوره گذشته کم و بیش دیده شد و نمایندگان شورا در 
برخی از جلسات سازمان  منطقه آزاد کیش که در حیطه 
اختیارات و وظایف شورای شهر بود حضور داشتند اما 
این  این حضور هم مدتی است کم رنگ شده است. در 
هر حال مردم و کسانی که پای صندوق های رای رفتند 
از نمایندگان خود انتظار دارند که گزارشــی از فعالیت 
های جاری شورای شهر کیش ارائه کنند و اگر هم واقعا 
جایگاه شورای شهر کیش تنها حالت صوری دارد مردم 

بدانند و انتظاری از اعضای آن نداشته باشند. 
بــه هر حال هدف از برگــزاری انتخابات و رای مردم 
همواره حضــور نمایندگانی از جنــس مردم عادی 
برای آبادانی شــهر اســت تا بخشی از مسئولیت ها را 
برعهده بگیرند و به دولت در رفع مشــکلات کمک 
کنند. نارضایتی مردم از عملکرد شــورای شهر را می 
توان در حضور کمرنگ آنها در دوره ششــم بر خلاف 

چندین سال اخیر جست و جو کرد؛ گویا مردم تمایلی 
به شرکت در انتخابات نداشتند و معتقدند شورای شهر 

کیش کارایی موثری تاکنون نداشته است.
کیشوندان چه می گویند؟ 

در ادامــه مرور گفت و گوی خبرنگار اقتصاد کیش در 
موضوع شورای شهر کیش با مردم خالی از لطف نیست.
کیشــوندی بر این باور است که همه امور در جزیره به 
دست سازمان منطقه آزاد می باشد و شورای شهر هیچ 
جایگاهــی در کیش ندارد. در حالی که برخی اعضای 

شورای شهر را کارکنان سازمان منطقه آزاد تشکیل می 
دهند، از آنها نمی توان انتظار بیشتری داشت. اگر در نظر 
بگیریم که کارکنان منطقه آزاد و شرکت های تابعه آن 
حدود پنج هزار نفر باشند با خانواده هایشان ده هزار نفر 
می شوند که اگر این افراد رای بدهند، قطعا کسانی رای 
می آورند که کارمند سازمان منطقه آزاد کیش و شرکت 

های تابعه  بوده اند! 
خانمی میانســال با بیان اینکه اگرچه قانون منطقه آزاد 
تجاری مانع اجرای وظایف شــورا است، اما شورای 
شهر می توانند این موانع را با رایزنی و مذاکره بر طرف 
کنند، وی  گفت: این امر مســتلزم آن است که شورای 
شــهر مستقل باشد، زیرا اعضای شورای شهر در دوره 
ای واکنش هایی را در مورد مسائل شهری نشان دادند 
که تهدیدی برای شــغل و جایگاه  خودشان در منطقه 
آزاد محسوب می شد.تکلیف شورای شهر در مناطق 
آزاد باید توسط مجلس شورای اسلامی مشخص شود 
که در آن شــورای شــهر کار نظارت بر درآمد و هزینه 
های شهرداری و یا شرکت عمران و خدمات در کیش 
را انجــام می دهد و در این صــورت حدود زیادی از 

مشکلات کیشوندان حل خواهد شد.
یکی از تاکسیداران در گفت و گو با خبرنگار ما گفت: 
شــورای شهر در مدیریت و عمران شهری نقش تاثیر 
گذاری دارد، اما در مناطق آزاد عملا کارایی ندارد و دلیل 
آن تعارض قوانین اداره این منطقه یا قوانین شورای شهر 
و روستا می باشد.شورای شهر کیش اگر بخواهد کاری 
از پیش ببرد بدون پشتوانه قانونی، اجرایی و تامین مالی 
نمیتواند و برای رفع این مشکلات سازمان منطقه آزاد 
باید یکبار برای همیشه موضع خود را در مقابل شورای 

شهر کیش مشخص کند.
خانمی گفت: از نگاه من نوعی بی اعتمادی بین مردم و 
شورای شهر کیش وجود دارد که از عملکرد بی نتیجه 
چندین ســاله شورا نشات می گیرد.  باید بگویم بعضا 
سازمان منطقه آزاد کیش برای شورای شهر کیش جایگاه 
خاصی قائل نیست. شورایی اثر بخش خواهد بود که 
تصمیماتش مورد پذیرش همه باشد و به خود باوری 

رسیده باشد.
یکــی از غرفه داران نیز بــا بیان اینکه قبل از انتخابات 
تبلیغات وسیع و شعارهای انتخاباتی فراوان و قول ها و 
وعده های زیادی به مردم داده می شود اما متاسفانه بعد 
از اینکه نمایندگان انتخاب و معرفی می شود در طول 
دوره ۴ ساله هیچ برآیند و نتیجه ای دیده نمی شود. به 
همین دلیل در هر دوره کاهش مشارکت مردم را نسبت 

به دوره قبل شاهد هستیم.
کیشوند دیگری با انتقاد از اینکه باید یک بار برای همیشه 

قانون چگونگی عملکرد شــورای شهر در مناطق آزاد 
بررسی و نتیجه آن اعلام شود گفت: جایگاه شورای شهر 
کیش صرفا صوری است و اگر از نمایندگان منتخبمان 
انتظار پیگیری امور را داشته باشیم به جایی نمی رسد . 
یکبار برای همیشه شورای شهر از بلاتکلیفی دربیایند تا 

مردم هم تکلیفشان را بدانند!
جوانی با بیان اینکه شوراها  باید برآیند اندیشه شهروندان 
و محل تبادل آراء درخور و شایســته و علمی و برنامه 
 ریزی شده باشند و حتی الامکان دربرگیرنده مجموعه 

ای از افــراد با دانــش و مهارت و تخصص های مورد 
نیاز مختلف و دارای تعهد باشــند. بدون وجود چنین 
تخصص هایی تحلیل ها نامفهوم و راه حل ها غیر علمی 
و نتیجه نامطلوب خواهد بود. خدمات و فعالیتهای هر 
شــهری متنوع هستند، بنابراین اداره شهر نیازمند یک 
شورای چند رشــته ای است و تابلوی این شورا باید 
یک تابلوی کامل با قطعات متناسب باشد. یک تابلوی 
ناموزون و نامتناسب قطعا زیبا و ارزشمند نخواهد بود.  
دانشجویی نیز در گفت و گو با خبرنگار ما گفت: مطلب 
مهم به انزوا رفتن و بهتر بگویم ناپدید شــدن اعضای 
شورای شهر بعد از انتخابات است. نه تنها بندرت بعنوان 
یک عضو شورا حضور می یابند بلکه جامعه بعضا نام 
آنها را فراموش می کند. از مهمترین نقطه ضعف های 
شوراها در این چند دوره که موجب تضعیف جایگاه 
این پارلمان محلی همین موضوع است. اعضای شورای 
شــهر در ابتدا باید خودشان را به رسمیت بشناسند تا 
دیگران نیز آنها را به رسمیت بشناسند. تا مادامی که این 

تسلسل باطل ادامه پیدا کند اوضاع همین خواهد بود.
و در آخر..

اعضای شورای شــهر باید در دسترس ترین مدیران 
یک جامعه باشند. مردم باید مستقیما نظارگر سخنان، 
پیشنهادها و تصمیمات آنها باشند. میدان ندادن به رسانه 
ها، عدم برگزاری جلسات بصورت علنی در حضور 
مردم، عدم نظر سنجی از مردم، بی توجهی به بسیاری 
از شرح وظایف منجمله شکل دهی انجمن ها، توجه 
به وضعیت فرهنگی جامعه، توجه به عمران شهر و... 
مردم را نسبت به این مجلس مهم  محلی بی تفاوت وبه  
تشکلی بدون کارکرد تبدیل نموده است. شورای شهر 
کیش هنوز در عمل بعنوان نهادی موثر پذیرفته نشده و 
موازی کاری، دخالت های مستقیم وغیر مستقیم، تفرق 
درونی اعضای شورا، عدم قاطعیت و ضعف اجرایی و 
علمی و برنامه ریزی در شــوراها، عدم انعکاس کامل 
جلسات و تبین شرح وظایف و ... موانع جدی را بر سر 
راه اعمال وظایف این شورا قرار داده اند. اما به نظر می 
رســد سازمان منطقه آزاد کیش هم در تثبیت و یا عدم 
تثبیت شورای شهر کیش می تواند نقش موثری داشته 
باشد و به عنوان نهاد حاکمیتی جزیره در این باره تعیین 
تکلیف کند. در هر حال امید است با تغییرات مدیریتی 
که صورت گرفته است و امید به بهبودی شرایط بسیار 
بیشتر از پیش حاصل شده در دوره بعدی شاهد شکل 
گیری شورای متفاوت تری در جزیره کیش که همواره 
می تواند به عنوان بازوی کمکی سازمان پلی ارتباطی 
موثری میان مردم و مسئولان در جهت حل مشکلات 

باشد، باشیم. 

»شورای شهر کیش « آیا هست ، آیا نیست؟!
   

اقتصاد کیش -    رییس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی در حاشیه 
راه اندازی سامانه آب شیرین کن ۶۰۰۰ مترمکعبی شرکت آب و نیرو ماهتاب کیش، 
با اشاره به فلسفه شکل گیری این مناطق بر لزوم حمایت از مناطق آزاد از جمله جزیره 

کیش تاکید کرد.
به گزارش  اقتصاد  کیش، رفیعی با اشاره به موقعیت رقابتی کیش نسبت به همسایگان 
منطقه ای خاطرنشان کرد: جزیره کیش با توجه به زیرساخت ها و امتیازات موجود، در 
صورت توجه ویژه می تواند در عرصه های مختلف به موفقیت های بزرگی دست یابد. 
با وجود رقبا در همسایگی این جزیره، باید نگاهی جدی تر و حمایتگرانه تر به این منطقه 

داشت و از هیچ اقدامی در حمایت از آن دریغ نکنیم.
وی اظهار داشــت: مناطق آزاد از ابتدای تأســیس با هدف دارا بودن امتیازاتی فراتر از 
ســرزمین اصلی راه اندازی شــدند که متأسفانه در سال های اخیر اتفاقاتی رخ داده که 
موجب رنگ باختن این امتیازات شده و مزیت رقابتی مناطق آزاد نسبت به سرزمین 
اصلی، به ویژه در زمینه تســهیل روند فعالیت های اقتصادی و تجاری و گردشگری، 

کمرنگ شده است.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: پیگیری اجرای ماده ۶۵ و اعمال 
قانون نحوه چگونگی اداره مناطق آزاد، کمکی است که مجلس شورای اسلامی می تواند 
به مناطق آزاد انجام دهد که عمل به این ماده قانونی می تواند باعث احیای اختیاراتی شود 

که به مرور در مناطق آزاد فراموش شده  است.
وی یکی از دیگر مشــکلات موجود در مناطق آزاد را فرسودگی ناوگان حمل ونقل 
عمومی دانســت و افزود: مسئله نوسازی ناوگان حمل ونقل عمومی در مناطق آزاد، 
به ویژه در جزیره کیش، از موضوعات بسیار مهم است. در حال حاضر سن ناوگان به 
شدت بالا رفته و امکان ورود وسایل نقلیه جدید در گذشته نیزفراهم نبوده است؛ این 

مسئله باید به سرعت مرتفع شود.

رییس فراکسیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی : 

 احیای  مزایای قانونی  مناطق آزاد، 
 به پیشرفت این مناطق کمک می کند

اقتصــاد کیش -    احمد جباری با اشــاره به 
دســتاوردهای اخیر در حوزه زیرساخت های 
جزیره کیش اظهار داشــت: افزایش ظرفیت 
تولید آب در جزیره کیش یک گام مهم در ارتقاء 
زیرساخت های حیاتی جزیره به شمار می رود.

بــه گزارش  اقتصاد  کیش، نماینده مردم غرب 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی در مراسم 
راه انــدازی ســامانه آب شــیرین کن ۶ هزار 
مترمکعبی درجزیره کیش با اشــاره به تعامل 
سازنده و مستمر محمد کبیری با مجلس شورای 
اسلامی و کمیسیون عمران مجلس گفت: طی 

این مدت، چندین جلسه تخصصی با حضور مدیر عامل منطقه آزاد کیش برگزار شده 
که نشان از اهتمام جدی ایشان برای توسعه پایدار زیرساخت های جزیره دارد.

وی در ادامه به چالش ها و موانع موجود در مسیر توسعه مناطق آزاد اشاره کرد و افزود: 
در شرایطی که مناطق آزاد پیرامونی با شتاب در مسیر توسعه حرکت می کنند؛ لزوم رفع 
موانع قانونی و تسهیل تصمیم گیری ها بیش از پیش احساس می شود. برخی تصمیمات 
و مقررات موجود، روند تحقق اهداف و سیاست های کلی اداره مناطق آزاد کشور را با 

چالش هایی مواجه ساخته است.
جباری یکی از مهم ترین این چالش ها را بحث مالیات در مناطق آزاد دانست و اظهار 
داشــت: مناطق آزاد دولتی نیســتند و سهمی از منابع ملی دریافت نمی کنند. بنابراین 
ضروری اســت که مالیات های وصول شــده در این مناطق، به عنوان یک منبع درآمد 
پایدار، به خود مناطق بازگردانده شود. این موضوع که مورد تأکید مسئولین قرار گرفته، 

نقش مهمی در تقویت توسعه پایدار این مناطق خواهد داشت.
وی همچنین به وضعیت تأمین آب در جزیره کیش اشاره کرد و گفت: در سال جاری، 
با اقدامات صورت گرفته در حوزه تأمین آب، برای نخستین بار در ایام نوروز که جمعیت 
شناور جزیره به چندین برابر افزایش می یابد؛ شاهد هیچ گونه کمبود، قطع یا افت فشار 
آب نبوده ایم. این امر حاصل برنامه ریزی دقیق و تلاش شبانه روزی تیم مدیریتی منطقه 

آزاد کیش بوده است.
جباری با اشاره به اقدامات برنامه ریزی شده در حوزه انرژی و آب گفت: برنامه ریزی هایی 
برای تفکیک خطوط انتقال آب برای بخش های مسکونی، صنعتی و گردشگری در 
حال انجام است. این اقدام موجب ارتقاء کیفیت خدمات و بهبود شرایط زندگی ساکنان 

بومی و گردشگران خواهد شد.
نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس همچنین بر لزوم تسهیل واردات خودرو در 
مناطق آزاد تأکید کرد و گفت: یکی از برنامه هایی که ما نمایندگان استان هرمزگان به 
همراه استاندار به جد پیگیر آن هستیم؛ بحث تردد خودرو در مناطق آزاد است. طبق 
قانونی که در مجلس تصویب کرده ایم، این امکان را فراهم ساخته ایم که هر شهروند 
ایرانی، حتی ایرانیان مقیم خارج از کشور، بتوانند یک دستگاه خودرو وارد کنند. تاکنون 
این قانون به طور کامل اجرایی نشــده است و تنها چند شرکت خاص در حال انجام 

این فرآیند هستند.
عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی ادامه داد: اجرای کامل این قانون می تواند 
کمک شایانی به افزایش واردات خودرو در مناطق آزاد و پروژه های سرزمینی داشته 
باشد. ما معتقدیم که محدودیت های حجمی و نوع خودرو نیز باید بازنگری شود تا 

ورود انواع خودرو بدون محدودیت، همانند سال های قبل از سال ۱3۹۶ مجاز شود.
جباری با اشــاره به برخی اقدامات مثبت اخیر در جزیره کیش تصریح کرد: از جمله 
اقدامات خوب اخیر، راه اندازی ایر تاکسی توسط سازمان منطقه آزاد کیش بود که باید 
مورد حمایت قرار گیرد و به عنوان پایه ای برای توسعه حمل  و نقل مدرن در جزیره 

ادامه یابد.
وی همچنین از برنامه های جدید برای توسعه زیرساخت های عمرانی در کیش خبر 
داد و گفت: در پی نشست ها و جلساتی که برگزار شده، برنامه های جامعی برای توسعه 
زیرســاخت های عمرانی، به ویژه در حوزه های آب، برق، مسکن و رفاه بومیان کیش 

تدوین شده است.
نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس در پایان به اقدامات کمیسیون عمران مجلس 
اشــاره کرد و اظهار داشت: در کمیسیون عمران مجلس مقرر شد دولت با تخصیص 
زمین های رایگان در محدوده سرزمینی به پروژه های مسکن، زمینه تأمین مسکن برای 
کیشــوندان و به ویژه بومیان کیش را فراهم آورد. امیدواریم در جلسات پیش رو، این 

موضوعات به صورت دقیق تر بررسی شده و تصمیمات مؤثری اتخاذ شود.

نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس شورای اسلامی: 

برخی تصمیمات و مقررات روند تحقق اهداف 
مناطق آزاد را با چالش  مواجه ساخته است

پس از انتشار گزارشی توسط  روزنامه اقتصاد کیش مبنی بر درخواست ساکنان مجتمع 
اســتاد شهریار برای رسیدگی به وضعیت نابسامان  این مجتمع در  منطقه صدف ، 
خوشبختانه این منطقه مورد توجه شرکت عمران؛ آب و خدمات  کیش قرار گرفت 
و با نظافت و ساماندهی محوطه و سطل  های زباله پاکسازی و نوسازی شد؛ بدین 
وسیله  از طرف اهالی مجتمع استاد شهریار ضمن درخواست برای ادامه این روند از 
زحمات پرسنل خدوم  و زحمت کش این شرکت و مدیرانی که دستور رسیدگی به 

این موضوع را دادند  کمال تقدیر و تشکر را داریم.
یکی از ساکنان استاد شهریار 

تقدیر و تشکرساکنان 
 استاد شهریار

وعده های سال گذشته در چنین روزی:
 حجت الله عبدالملکی دبیر شورایعالی مناطق آزاد:

در حوزه بین الملل مناطق آزاد باید قوی ترعمل کنیم
رئیس انجمن دفاتر خدمات مسافرت هوایی و جهانگردی ایران :

باید شرایطی فراهم گردد ایرانی ها برای خرید به جای خارج از کشور به مناطق آزاد 
بروند

 رحمان سادات نجفی دبیرموسسه خیرین سلامت بیمارستان کیش:
شرایط پوشش حمایتی برای اقشار آسیب پذیر جزیره کیش را فراهم خواهیم کرد

پس چی شد....؟!

 

اقتصاد کیش -   نوجوان ورزشــکار کیش در نخســتین دوره مسابقات بین المللی 
اسکواش شیراز جونیور به مقام  قهرمانی  دست یافت..

به گزارش  اقتصاد کیش، مسابقات اسکواش با حضور ۲۲۵ ورزشکار دختر و پسر از 
سراسر کشور و نمایندگان کشورهای عمان و عراق به میزبانی هیئت اسکواش استان 

فارس برگزار شد.
پندارترک زاد از کیش در رده سنی کمتر از ۱۱ سال رتبه نخست مسابقات را کسب کرد.

تیم کیش در بخش دختران و پسران با حضور مهرتا مزارعی در رده سنی زیر ۱۹ سال، 
وندا عبادی در رده سنی زیر ۱3 سال و یلدا عبادی در رده سنی زیر ۱۱ سال دختران و 

پندار ترکزاد در رده سنی زیر ۱۱ سال پسران در این مسابقات شرکت کرد.

قهرمانی نوجوان  کیش در جام بین المللی اسکواش شیراز 

اقتصاد کیش -    رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی، با اشاره به چالش های 
فعلی جزیره گفت: منطقه آزاد کیش نیازمند تغییر در رویکرد درآمدزایی است. 

به گزارش اقتصاد  کیش، محمدرضا رضایی کوچی در حاشــیه افتتاح ســامانه آب 
شیرین کن ۶ هزار مترمکعبی شرکت آب و نیروی ماهتاب کیش افزود: یکی از دلایلی 
که در حال حاضرجزیره کیش با مشکلات جدی در زیرساخت ها، به ویژه در حوزه 
آب و برق مواجه است موضوع تامین بودجه است لذا ایجاد ظرفیت ها و درآمدهای 

پایدار برای توسعه زیرساخت های کیش ضرورت دارد. 
وی تصریح کرد: از مهم ترین اولویت های ما برای جزیره کیش پیگیری مسکن بومیان 

کیش و تأمین منابع پایدار است.
نماینده مردم جهرم در شورای اسلامی با اشاره به نشست های برگزار شده با حضور 
نمایندگان مجلس و مدیرعامل سازمان مطنقه آزاد کیش گفت: با توجه به برگزاری این 
نشست ها و موضوعاتی که طرح وبررسی شده دراین سفر، تصمیمات مهمی برای 

حل بخشی از مشکلات کیش گرفته خواهد شد.
رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی همچنین در خصوص استفاده از منابع 
مالیاتی برای توسعه جزیره گفت: جزیره کیش شرایط استفاده از درآمدهای ناشی از 
مالیات بر ارزش افزوده را دارد در این راستا، مکاتباتی با رئیس اتاق بازرگانی ایران انجام 
شده تا لایحه ای تهیه و به مجلس ارائه شود. هدف این است که درآمدهای مالیاتی کیش 

که در قوانین به آن اشاره شده، صرف توسعه و آبادانی جزیره شود.
رضایی کوچی ضمن ابراز امیدواری به آینده کیش با این رویکرد گفت: اگر این اقدامات 
به درستی پیش برود، می توانیم کیش زیبا و با زیرساخت های کامل، مناسب برای زندگی 
و جذب گردشگران داخلی و خارجی داشته باشیم. این رویکرد می تواند جلوی خروج 

ارز ناشی از سفر گردشگران ایرانی به کشورهای خارجی را بگیرد .

رئیس کمیسیون عمران مجلس: 

جزیره کیش نیازمند تغییر در رویکرد 
درآمدزایی است

   گزارش ویژه


